
Innkalling til ordinært sameiermøte for  
Nordbytunet boligsameiet 

Tirsdag, 30.05.2023, klokken 18.00.  
Lykkebo, Leirvegen 6, Jessheim 

Minst en fra hver seksjon bør møte – kun en har stemmerett. 
Det kan gis fullmakt dersom man er forhindret  
 
Saksliste: 
 

1. Konstituering 
a. Valg av møteleder 
b. Opptak av navnefortegnelse 
c. Valg av referent og person til å undertegne protokoll 
d. Godkjenning av innkallingen 

 
2. Årsberetning 2022 

 
3. Regnskap 2022 

 
4. Forslag til budsjett 2023 

 
5. Forslag til vedtekts endringer fra styret: 

 
Som følge av at vi kommer til å gå over til elektronisk registrering av 
uteparkeringen, for å slippe oblater og papir lapper man legger i ruta 
på bilen,  er det nødvendig å gjøre noen endringer i vedtekter og 
husordensreglene.  
 
Forslag fra styret til avstemming: 
A: Dagens § 16-17 i vedtektene,  erstattes i sin helhet av ny § 16-19 som 
beskrevet i pdf vedlagt denne inkallingen. Kalt «forslag endringer vedtekter- 
husordenregler». Dagens vedtekter og husordensregler er også vedlagt 
inkallingen.  
 
B: Styret foreslår å øke styrehonorarene fra dagens totalt  kr 30000 
pr år for hele styret. ( 4 personer) Til kr 40000 pr. år for  hele styret  
( 4 personer) . 
Styrehonorarene har ikke vært regulert  siden før 2007 en gang. 
Derfor mener vi det er på tide å få regulert disse noe opp nå.  

 



 
 

        Det er ellers ikke kommet inn noen innkomne forslag til styret som         
det skal stemmes over.  
 

6. Det  har kommet inn ønske om å bytte ut de lave tuja hekkene vi 
plantet selv i 2022, bak  hus nr 6,7 og 8. Styret har valgt å først 
erstatte 7 av de små tujaene , med høyere tuja på 180-200 cm. Dette 
så vi først ser om vi nå  klarer få disse til å gro skikkelig, før man igjen 
kjøper inn flere. Dette da vi i 2 omganger har kjøpt inn tuja som viser 
seg å ikke klare seg . Disse vil bli erstattet den nærmeste tiden av et 
firma som driver med beplantning. Det vil bli lagt opp til bedre 
rutiner rundt vanning enn tidligere.   

 
 

7. Det er  hentet inn tilbud på å bytte ut hekken langs uteparkeringen, 
til samme type Tuja hekk vi har ellers i sameiet. Det vil bli orientert 
rundt dette på årsmøtet.  
 

8. Det er inngått avtale med Smart elektro på kontroll av det elektriske 
fellesanlegget, ladeanlegget i garasjen og kontroll av 
brannvarslingsanlegget  i sameiet. Gml avtale med Sectech på 
brannvarslingsanlegget  er sagt opp. Totalt gir dette oss en betydelig 
besparelse i forhold til brannvarslingsanlegget , samt at vi får 
tilfredsstilt lovkrav ifb  kontroll med det elektriske felles anlegget og 
ladeanlegget. 

 
9. Det er inngått avtale med Trigonor som vil gjennomføre årlige 

kontroller med lekeapparatene våre ute. Dette så vi også her 
tilfredsstiller lovkrav. 

 
 

10. Styret har også besluttet å montere 3 utelys langs gangveien 
foran hus 1-4, lik de andre vi har rundt lekeplassen. Smart elektro 
monterer disse, og vil muligens  være gjort før årsmøtet. Total 
kostanden på dette var ikke veldig høy. 

 
 
 
 
 



11. Som de fleste har sett, har vi slitt litt med utelysene våre i 
vinter. Disse er nå rettet opp i, men er fortsatt ikke  godt nok  sikret.  
Vi er derfor i dialog med et firma som  skal komme opp med et 
forslag til oss i form av noe vi kan montere rundt de, for å  sikre de 
bedre mot støtt og støtte de opp bedre  etc.  under plenklipping. 
Grunnet underlaget i gresset, er det vanskelig å få de lenger ned enn 
det de står i dag.  

 
 
 

12. Valg av nytt styre: 
           Det skal velges 1 styreleder, 1 styremedlem og 1 varamedlem. 

 
13. Eventuelt 


